



## RED WINES

### **Sallier De La Tour Nero D'Avola 2018 (13.5%) 1390**

From the sun-drenched vineyards of Sicily, this wine offers an elegant balance of cherry and blackberry with a subtle hint of oak.

*Из солнечных виноградников Сицилии, это вино предлагает изысканный баланс вишни и ежевики с тонкими нотками дуба.*

### **Antonini Montepulciano 2019 (14%) 1390**

Crafted in the rolling hills of Abruzzo, this bold red exudes flavors of ripe blackberry, oak, and red fruit, capturing the essence of its terroir.

*Создано на холмистых равнинах Абруццо, это насыщенное красное вино излучает ароматы спелой ежевики, дуба и красных фруктов, передавая сущность терруара.*

### **Brunilde Di Menzione Primitivo Di Manduria 2021 (14%) 1490**

A gem from Puglia, this wine delights with luscious notes of blackberry, plum, and cherry, capturing the warmth of southern Italy.

*Жемчужина Апулии, это вино радует сочными нотами ежевики, сливы и вишни, передавая тепло южной Италии.*

### **Contessa Di Radda Chianti Classico 2020 (13.5%) 1490**

Hailing from Tuscany's iconic Chianti region, this wine presents a refined medley of cherry, leather, and oak, a true testament to tradition.

*Из легендарного региона Кьянти в Тоскане, это вино демонстрирует утонченные оттенки вишни, кожи и дуба, настоящая дань традициям.*

### **Aganis Merlot 2021 (13%) 1390**

From the picturesque Friuli Venezia Giulia, this smooth Merlot delivers layers of cherry, plum, and vanilla, embodying understated elegance.

*Из живописного региона Фриули-Венеция-Джулия, это гладкое Мерло раскрывает слои вишни, сливы и ванили, воплощая утонченную элегантность.*

### **Aganis Cabernet Sauvignon 2021 (13%) 1390**

A bold offering from Friuli Venezia Giulia, with rich notes of berries, vanilla, and tobacco, crafted to leave a lasting impression.

*Смелое предложение из Фриули-Венеция-Джулия с богатым вкусом ягод, ванили и табака, созданное для запоминающегося впечатления.*

### **Zardini Valpolicella Ripasso 2020 (14%) 1790**

A masterpiece from Veneto, this Ripasso enchants with deep flavors of blackberry, leather, and tobacco, a celebration of its rich heritage.

*Шедевр из Венето, это Рипассо очаровывает глубокими вкусами ежевики, кожи и табака, ода богатому наследию региона.*

### **Brunilde Di Menzione Primitivo Di Manduria Riserva 2019 (14.5%) 1790**

A refined Primitivo from Puglia, offering rich layers of plum, licorice, and oak, aged to perfection.

*Изысканное Примитиво из Апулии, предлагающее богатые слои сливы, лакрицы и дуба, выдержанное до совершенства.*

### **Antonini "24 Carati" Montepulciano & Merlot (14.5%) 1690**

From Abruzzo, a harmonious blend of Montepulciano and Merlot, showcasing oak, black cherry, and smoky barbecue nuances.

*Из Абруццо, гармоничная смесь Монтепульчано и Мерло с дубовыми оттенками, черной вишней и дымными нотками барбекю.*

### **Corte Dei Venti Brunello Di Montalcino 2016 (14.5%) 3390**

A Tuscan jewel, this Brunello captivates with its layers of oak, cherry, and leather, aged to perfection.

*Тосканский бриллиант, этот Брунелло завораживает слоями дуба, вишни и кожи, выдержан до совершенства.*

### **Cantine Castelnovo Amarone Della Valpolicella 2018 (15%) 2590**

From Veneto's prestigious Amarone tradition, this wine boasts opulent notes of plum, cherry, and vanilla, with remarkable depth.

*Из престижной традиции Амароне региона Венето, это вино предлагает роскошные ноты сливы, вишни и ванили с выдающейся глубиной.*



## WHITE WINES

### Aganis Ribolla Gialla 2022 (13%) 1390

A bright expression of Friuli Venezia Giulia, offering zesty lime, citrus, and apricot for a vibrant and refreshing profile.

*Яркое воплощение региона Фриули-Венеция-Джулия с освежающими нотами лайма, цитрусовых и абрикоса.*

### Aganis Pinot Grigio 2022 (13%) 1390

From Friuli Venezia Giulia, this refined Pinot Grigio brings together crisp apple, tropical pineapple, and a touch of mint.

*Из региона Фриули-Венеция-Джулия, этот изысканный Пино Гриджо сочетает хрустящее яблоко, тропический ананас и легкий акцент мяты.*

### Ca Di Rajo Traminer 2022 (13%) 1390

Veneto's aromatic delight, with enticing notes of lemon, apple, and lychee, offering a truly fragrant experience.

*Ароматное удовольствие из Венето с соблазнительными нотами лимона, яблока и личи, создающее поистине душистое впечатление.*

### Aganis Chardonnay 2022 (13%) 1390

A balanced Chardonnay from Friuli Venezia Giulia, where apple and pineapple meet a delicate hint of almond.

*Сбалансированное Шардоне из Фриули-Венеция-Джулия, где яблоко и ананас встречаются с тонким оттенком миндаля.*

### Aganis Sauvignon 2022 (13%) 1390

A crisp Sauvignon from Friuli Venezia Giulia, bursting with lime, grapefruit, and passion fruit for a lively palate.

*Свежий Совиньон из Фриули-Венеция-Джулия с яркими нотами лайма, грейпфрута и маракуйи, оживляющий вкус.*

## SPARKLING WINES

### Ottocento Spumante Extra Dry (11%) 1390

From the vibrant Piedmont region, this sparkling wine charms with its fresh notes of peach and apricot, ideal for celebrations.

*Из яркого региона Пьемонт, это игристое вино очаровывает свежими нотами персика и абрикоса, идеально для праздников.*

### Ottocento Spumante Extra Dry Rosé (11%) 1390

A blush-hued sparkling from Piedmont, offering delicate aromas of peach and apricot with a soft, lively finish.

*Игристое розовое из Пьемонта с нежными ароматами персика и абрикоса, завершающееся мягким и живым вкусом.*

### Ca Di Rajo Prosecco Treviso DOC (11%) 1490

Veneto's signature Prosecco, with a crisp blend of apple, citrus, and vanilla, perfect for any joyous occasion.

*Фирменное Просекко из Венето с хрустящими нотами яблока, цитрусовых и ванили, идеально для радостных моментов.*

## WINE BY THE GLASS

**Explore a selection of red and white wines by the glass, carefully chosen to complement your dining experience.**

Оцените подборку красных и белых вин по бокалам, специально подобранных для вашего гастрономического удовольствия.

### Red: Cabernet Sauvignon, Merlot, Montepulciano, Primitivo 240

Красные вина: Каберне Совиньон, Мерло, Монтепульчано, Примитиво

### White: Chardonnay, Pinot Grigio, Sauvignon Blanc 240

Белые вина: Шардоне, Пино Гриджо, Совиньон Блан

### Sparkling: Prosecco 240

Игристое вино: Просекко